

# Statement of Line

## 详细说明

- 1 Pillow-Style Cushioning: Cradles you with maximizing comfort.

敦厚的椅枕造型: 承托力与包裹性带来优越的舒适感。

- 2 Chrome-Framed Leather Armrest: Fixed on both sides assuring uniform and comfortable support.

电镀金属扣皮扶手: 稳固地设在两侧提供均匀及舒适的力度支持。

- 3 Knee Tilting Mechanism: Allows the seat and back to adjust at the fittest and optimal comfort level.

足膝倾仰装置: 适度的前后倾仰使椅子调整至最舒适及最合适的位置。



- 4 Height Adjustment Mechanism: Allows lifting to a maximum of 9cm height adjustment.

高度调整装置: 椅子可达到9公分的高度调整。

- 5 Built-in Lumbar Support: Soft layered cushion promotes better posture seating in the most comfortable setting.

腰椎支撑功能: 以柔软舒适的椅垫作为腰椎支撑设定, 保持坐姿的正确与健康。

- 6 Seat Front: Curvy seat edge enhances relaxation of legs and circulation.

座椅前边缘: 具曲线美的座椅前边给两腿更多空间流通和移动。

# Information Corner

## 产品资料



**PRT-CS-688H/CH-01**  
High-back Executive Chair  
高背行政座椅



**PRT-CS-688C/CH-02**  
Mid-back Guest Chair  
中背行政座椅

Product Available :  
可提供的产品 :

Model 型号	Description 描述	GH 总高 (mm)	GD 总深 (mm)	GW 总宽 (mm)	SH 座高 (mm)	SD 座深 (mm)	SW 座宽 (mm)
PRT-CS-688H/CH-01	CS688高背椅	1170-1260	720	650	460-550	490	520
PRT-CS-688C/CH-02	CS688中背椅	910-1000	680	650	440-530	490	520